



For Immediate Release

---

## Jubilee Industries Holdings stages a full year turnaround with net profit of S\$1.1 million for FY2018

---

- **FY2018 is a turnaround time for the Group**
- **Net profit of S\$1.1 million in FY2018 compared to a net loss of S\$7.5 million in FY2017**
- **Revenue rose to S\$160.0 million in FY2018 from S\$108.8 million in FY2017 due to improved performance for both the mechanical and electronics segments**

**Singapore, [29 May 2018]** – Catalyst-listed Jubilee Industries Holdings Ltd (“**Jubilee**” or the “**Company**”, and together with its subsidiaries, the “**Group**”) today announced its unaudited full year results for the financial year ended 31 March 2018 (“FY2018”). The Group has achieved a net profit after tax of S\$1.1 million for FY2018 compared to a net loss of S\$7.5 million FY2017.

### Financial Highlights

<b>S\$ million</b>	<b>FY2018</b>	<b>FY2017</b>	<b>Change (%)</b>
Revenue	160,006	108,758	47.1
Gross profit	7,969	3,714	114.6
Profit/(Loss) before income tax	1,083	(7,482)	n.m.*
Net profit/ (loss) after income tax	1,063	(7,482)	n.m.*

*\*denotes not meaningful*

The Group’s revenue of S\$160.0 million in FY2018 was underpinned mainly by the growth in its Electronic Business Unit (“EBU”), which contributed S\$151.8 million to the Group’s top-line. Underpinning the contribution to the EBU was the Electronic Components

Distribution business held under its wholly-owned subsidiary WE Components Pte Ltd, which saw healthy sales of product lines from Hynix, Semco and NeoPhotonics Corporation. The remaining S\$8.2 million of revenue came from its Mechanical Business Unit (“MBU”), which supports key customers such as Flextronics, Philips, Meiban and Honda.

Gross profit was S\$8.0 million in FY2018, which translates into a gross profit margin of 5.0%. This is higher than the gross profit margin of 3.4% recorded in FY2017. The improvement was due mainly to its focus on higher margin product mix.

Commenting on the Group’s performance, Jubilee’s Non-Executive Chairman, Mr Terence Tea said, **“We are delighted with the positive turnaround of results. We will continue to focus on higher margin products and aim for greater cost efficiencies in our operations. With rising demand in the global electronics and semiconductor equipment markets, we expect to ride on this trend to achieve greater heights for our businesses.”**

## **Outlook**

Riding on the strong performance in FY2018, the Group expects its Electronics Business Unit to improve further going into FY2019. Among the top four product lines under Electronics Business Unit’s distribution segment include Hynix, Samsung Electro-Mechanics, Renesas and NeoPhotonics. The Group will continue to focus on improving its product mix to increase margin and profitability.

As for the Mechanical Business Unit, the Group is focused on improving its machine utilisation rates for its Precision Plastic Injection Moulding business particularly in Malaysia to achieve greater operational efficiency.

The Group will continue to seek opportunities to expand its facilities and capabilities to cater to the expected increase in demand for its mechanical business products.

## **About Jubilee Industries Holdings Ltd (千禧业工艺控股公司)**

Established in 1993 and listed on SGX-Catalist since 10 July 2009, Jubilee Industries Holdings Limited (“Jubilee” or the “Group”) is a one-stop service provider of electronics components, precision plastic injection moulding (“PPIM”) and mould design and fabrication services (“MDF”).

Jubilee's two main business segments are:

1. Mechanical Business Unit ("MBU"), which is engaged primarily in precision plastic injection moulding ("PPIM") and mould design and fabrication ("MDF") services (Mechanical Segment); and
2. Electronics Business Unit ("EBU"), which distributes integrated electronic components.

Headquartered in Singapore, Jubilee's production facilities span across Malaysia, with plans for new facilities in Batam, Indonesia, as well. Jubilee's products are sold to customers in the United States, the PRC, Singapore, India, Indonesia, Vietnam, Europe and Malaysia.

For more information, please visit <http://www.jihldgs.com/>

**Issued on behalf of Jubilee Industries Holdings Ltd.  
By RHT Communications and Investor Relations Pte Ltd**

Low Hooi Hoon  
Email: hooihoon.low@rhtgoc.com  
DID: +65 6381 6352

Or

Elliot Siow  
Email: elliot.siow@rhtgoc.com  
DID: +65 6381 6347

---

This Press Release has been reviewed by the Company's Sponsor, RHT Capital Pte. Ltd., for compliance with the relevant rules of the Singapore Exchange Securities Trading Limited (SGX-ST). The Company's Sponsor has not independently verified the contents of the Press Release.

This Press Release has not been examined or approved by the SGX-ST and the SGX-ST assumes no responsibility for the contents of this Press Release including the correctness of any of the statements or opinions made or reports contained in this Press Release.

The contact person for the Sponsor is:-

Name: Mr Shervyn Essex, Registered Professional, RHT Capital Pte. Ltd.  
Address: 9 Raffles Place #29-01, Republic Plaza Tower 1, Singapore 048619  
Tel: 6381 6757



即时发布

## 千禧业工艺控股公司恢复盈利，FY2018 报 110 万新元净利

- 公司在 FY2018 转亏为盈
- 公司从 FY2017 的 750 万新元净亏损扭亏为盈，FY2018 报 110 万元净利
- 收入从 1 亿零 880 万新元增至 1 亿 6,000 万新元，由于机械和电子部门表现均有所提升

新加坡 2018 年 5 月 29 日讯——在凯利版挂牌的千禧业工艺控股公司（下称“千禧业”或“公司”，连同其子公司统称“集团”）今日公布截至 2018 年 3 月 31 日的财政年度（下称“FY2018”）之未经审计全年业绩。集团从 2017 财政年（下称“FY2017”）的 750 万新元净亏损转亏回盈，FY2018 税后净利报 110 万新元。

### 财务表现

百万新元	FY2018	FY2017	百分比变化 (%)
收入	160,006	108,758	47.1
毛利	7,969	3,714	114.6
所得税前利润(亏损)	1,083	(7,482)	无意义
所得税后净利(净亏损)	1,063	(7,482)	无意义

集团在 FY2018 取得 1 亿 6,000 万新元收入，主要归功于电子业务的增长，为集团贡献了 1 亿 5,180 万新元收入。电子业务的收入增长主要源自其全资子公司 WE Components 私人有限公司（WE Components Pte Ltd）旗下的电子零件分销业务，该公司销售的海力士（Hynix）、三星电机（SEMCO）以及新飞通（NeoPhotonics）公司的产品线取得了可观的销售额。其余 820 万新元收入源自机械业务，该部门的主要客户包括伟创力（Flextronics）、飞利浦（Philips）、Meiban 以及本田汽车公司（Honda）。

FY2018 毛利为 800 万新元，毛利率为 5.0%。与 FY2017 的 3.4% 相较，毛利率有所提升，主要因专注于利润率及抽成更高的产品组合。

在评论集团表现时，公司非执行主席 Terence Tea 先生表示，“我们为公司正面扭转的业绩感到高兴。我们将继续专注于利润率更高的产品并致力于提高业务成本效率。随着全球电子和半导体设备市场需求增长，我们期望能够乘势而上，为我们的业务创造更好的业绩。”

## 前景

公司预计强劲的 FY2018 将有利于 FY2019 的表现。电子业务之下分销的四大产品线包括海力士、三星电机、瑞萨电子（Renesas）以及新飞通。集团将继续致力于改善产品组合，以提高利润率和盈利能力。光学模块总需求预料在 2020 年达到美金 71 亿，也将是公司在宽频网络以及电脑配件的重点项目。

机械业务方面，集团致力于提高精密塑料注模业务的机器利用率（特别是在马来西亚），以提高运作效率。

集团将继续寻求增加厂房及提高产能的机会，以应付未来可能不断上升的机械业务产品需求。

- 完 -

## 关于千禧业工艺控股公司（Jubilee Industries Holdings Ltd）

千禧业工艺控股公司成立于 1993 年，自 2009 年 7 月 10 日起在新加坡证券交易所凯利板上市。公司为一家提供电子零件、精密塑料注模及模具设计和生产的一站式服务供应商。

千禧业的两个主要业务为：

1. 机械业务：主要包括精密塑料注模及模具设计和生产服务；以及
2. 电子业务：分销综合电子元件。

千禧业总部位于新加坡，其生产设施遍布马来西亚，并计划在印尼巴淡岛也建设新设施。千禧业产品销往美国、中华人民共和国、新加坡、印度、印尼、越南、欧洲以及马来西亚。

欲知详情，请浏览 <http://www.jihldgs.com/>

以上新闻稿由 **RHT Communications and Investor Relations Pte Ltd**  
代表千禧业工艺控股公司发出

Low Hooi Hoon

电邮: hooihoon.low@rhtgoc.com

电话: +65 6381 6352

Elliot Siow

电邮: elliot.siow@rhtgoc.com

电话: +65 6381 6347

---

此新闻稿经由千禧业工艺控股公司的保荐商 **RHT Capital** 有限公司审阅，符合新加坡证券交易所的相关条例。公司保荐商未核实新闻稿的内容。

此新闻稿未经新加坡证券交易所审阅和批准，新加坡证券交易所无需为新闻稿中的言论、意见或报导正确与否负责。

保荐机构联系人：

姓名: Shervyn Essex 先生，注册专业人士，RHT Capital Pte. Ltd.

地址: 9 Raffles Place #29-01, Republic Plaza Tower 1, Singapore 048619

电话: 6381 6757